
Na oslavách na Dukle tento rok nezaznela
hymna osloboditeľov. “Hlavná vec, že sa na
Dukle promenáduje americký poskok Naď,
ktorý osloboditeľov – Rusko nenávidí,”
reaguje Blaha
- CZ24 News | 8. října 2021

SLOVENSKO: Viacerí účastníci osláv pri vojenskom pamätníku na Dukle i zástupcovia
ruskej delegácie poukázali na to, že na oslavách nezaznela štátna hymna Ruskej federácie.

Z pietneho aktu kladenia vencov pri príležitosti Dňa hrdinov Karpatsko-duklianskej operácie na
Dukle v okrese Svidník, ktorý sa konal za účasti predsedu NR SR Borisa Kollára (Sme rodina) a
ministra obrany SR Jaroslava Naďa (OĽaNO). Obyvatelia Slovenska si 6. októbra pripomínajú
pamätný deň – Deň hrdinov Karpatsko-duklianskej operácie, ktorá sa stala jednou z najkrvavejších
operácií druhej svetovej vojny. Pred 77 rokmi sa práve ňou začalo oslobodzovanie Slovenska od
fašistických okupantov. Tohtoročného výročia sa už nedožil ani jeden priamy účastník bojov na
Dukle. Dukla, 6. októbra 2021

Upozornil na to dnes na sociálnej sieti poslanec a podpredseda Smeru-SD Ľuboš Blaha

Poslanec Ľuboš Blaha píše, že bratislavská kaviareň sa mstí Slovensku a mstí sa aj Rusku. “Vybíja si
zlosť na ľuďoch aj na dejinách. Od rána mi volajú rozhorčení členovia Smeru, ktorí včera boli na
oficiálnych oslavách na Dukle. Vravia, že nezahrali ruskú hymnu. Tomu sa až nechce veriť.”

Blaha cituje jeden z postrehov účastníkov, ktorý sa ku nemu dostal: “Prvá zaznela česká, potom
slovenská, nakoniec poľská. Ruskú naschvál nedali. Bola tam aj ruská delegácia a videli sme, že sa
ich to dotklo. Ani len ruská vlajka tam neviala.”

Podpredseda Smeru-SD si myslí, že ľudia, ktorí sú za to zodpovední sa snažia vymazať ruský
národ z našich dejín, vymazať Sovietsky zväz a zabudnúť. “Vyzmizíkovať. Ignorovať fakt, že
nás v druhej svetovej vojne oslobodila Červená armáda, a že v samotnej Karpatsko-
duklianskej operácii padlo prinajmenšom 19-tisíc sovietskych vojakov… O toto sa snažia.”

“Ako môžu byť takí bezcitní! Takí nevďační voči našim osloboditeľom! Takí grobiánski k
našim dejinám! Toto si ruský národ, ani ďalšie národy ZSSR nezaslúžia. Hlavná vec, že sa
na Dukle promenáduje americký poskok Naď, ktorý Rusko nenávidí, a ktorý sa o
Slovákoch vyjadruje ako o ‘opiciach’. Sa čudujem, že tam rovno nenechal zahrať
americkú hymnu.”

Blaha vo svojom komentári na Facebooku opakuje, že v súčasnosti tu vládne bratislavská kaviareň a
takto sa správa k dejinám a k našim osloboditeľom. “To je naozaj taký problém zahrať aj hymnu
nástupníckej krajiny Sovietskeho zväzu? To je naozaj taký problém vyjadriť vďaku ruskému národu?
Celá táto vláda je len pomstou bratislavskej kaviarne Slovensku. Pozrite sa, čo robia so
zdravotníctvom. Kde sme sa počas našich mítingov v auguste či septembri pohli, všade nás ľudia
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prosili – zastavte rušenie nemocníc.”

O reakciu na slová poslanca Ľuboša Blahu sme poprosili rezort obrany, ktorý nám zatiaľ stanovisko
neposlal.

 

Danko vyzval prezidentku, aby vysvetlila dôvod svojej neúčasti na Dukle

Šéf SNS Andrej Danko dnes na sociálnej sieti vyzval prezidentku SR Zuzanu Čaputovú, aby verejne
vysvetlila dôvod svojej neúčasti na pietnom akte Karpatsko-duklianskej operácie.
“Je nepredstaviteľné, aby prezidentka Slovenskej republiky nebola účastná takéhoto aktu.
Prezidenti Slovenskej republiky mali tento dátum vždy zapísaný veľkými písmenami. V
histórii národa sú udalosti, ktoré sa neopomínajú. Vyzývame prezidentku, aby sa
ospravedlnila a verejne vysvetlila svoju neúčasť. Nahradzovať svoju neúčasť starými
fotografiami ale aj statusmi, je nedôstojné.”

Za nevhodné SNS pod vedením Danka považuje aj to, že minister obrany Jaroslav Naď a predseda
parlamentu Boris Kollár doslova rozhádzali vence v krátkom časovom období a nevzdali úctu na
pietnych miestach tak, ako sa patrí.

“Osobitne vyzývame predstaviteľov štátu, aby neprekresľovali dejiny. Predstavitelia ministerstva
obrany a pán Naď opätovne zakázali hrať ruskú hymnu na počesť obetí. Históriu neprepíšete, z
histórie sa dá poučiť. Ale hlavne vážení predstavitelia štátu, obete Karpatsko-duklianskej operácie si
takéto nedôstojné správanie z vašej strany nezaslúžia.”

“Čaputová, Naď a Kollár sa postarali spolu s predstaviteľmi tejto vlády o
najnedôstojnejšiu oslavu v histórii pripomínania si Karpatsko-duklianskej operácie.
Vyzývame prezidentku, aby vysvetlila dôvod svojej neúčasti a verejne sa ospravedlnila,”
zopakoval ešte raz Andrej Danko.


